
Zápisnica č. 9/2007 
z  rokovania vedenia STU dňa 16. 4. 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Ján Kalužný, František Janíček, Dušan Petráš, Milan 

Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Maroš Finka 
 
Neprítomní: Vojtech Molnár, Robert Redhammer 
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Projekt campusových ústavov matematiky, cudzích jazykov, manažmentu a telesnej 

výchovy (rektor Báleš, pror. Janíček) 
2. Zásady pre ubytovanie zamestnancov v ubytovacích priestoroch STU na Mýtnej ulici 

v Bratislave (pror. Janíček) 
3. Vydavateľstvo/Nakladateľstvo STU (pror. Petráš) 
4. 1. návrh dlhodobého zámeru rozvoja STU na roky 2007-2011 (pror. Petráš) 
5. Stav prihlásených uchádzačov na STU pre akad. rok 2007/2008 (pror. Kalužný) 
6. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Projekt campusových ústavov matematiky, cudzích jazykov, manažmentu a telesnej 

výchovy (pror. Janíček) 
2) Zásady pre ubytovanie doktorandov a zamestnancov v ubytovacích priestoroch STU na 

Mýtnej ulici v Bratislave (pror. Janíček) 
3) Edičná činnosť na STU (pror. Petráš) 
4) Dlhodobý zámer rozvoja STU na roky 2007 – 2011 (pror. Petráš) 
5) Stav prihlásených uchádzačov na STU pre akad. rok 2007/2008 (pror. Kalužný) 
6) 70. výročie založenia STU - Predbežný scenár  na 27. a 28.9.2007 (pror. Petráš) 
7) Propagačné a darčekové predmety STU (pror. Petráš) 
8) Implementácia projektu SOFIA na STU v Bratislave(pror. Janíček) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  4/3/2006, 1/7/2007, 2/7/2007,  
 
Nesplnené úlohy:  3/3/2006 – bude zaradené ako samostatný bod na rokovanie V STU 
   4/4/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 25. 06. 2007 
   2/8/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 2.5.2007 
 
K plneniu úloh: 
Pri kontrole súladu bezpečnostnej praxe s bezpečnostnou politikou a bezpečnostným 
projektom STU (úloha č.4/3/2006) bolo zistené, že niektoré úlohy z tejto oblasti sú nesplnené 
a niektoré sú len čiastočne splnené. Zoznam všetkých týchto úloh dodal Ing. Malina. Rektor 
STU určil konkrétne zodpovedné osoby ako aj termín na splnenie týchto úloh. Nový termín 
pre splnenie úloh bol stanovený do 25.6.2007. 
 
K úlohe 2/8/2007: prorektor Janíček informoval, že na tému AIS bude viacdňový seminár vo 
Veľkých Karloviciach na Morave, na ktorom sa zúčastnia viacerí pracovníci rektorátu STU 



a vyzval, aby tak urobili aj pracovníci fakúlt STU, ktorí sú dôležití pre implementáciu AIS. 
Pripomenul, že bude potrebné urobiť aj niektoré personálne zmeny v Rade AIS. 
 
Rektor Báleš: oznámil, že je prísľub z MŠ SR na poskytnutie finančných prostriedkov na 
nákup a implementáciu AIS. 
 
K bodu 1 Projekt campusových ústavov matematiky, cudzích jazykov, 

manažmentu a telesnej výchovy (rektor Báleš, pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil podrobný písomný materiál - 2. pracovný návrh k tomuto bodu 

rokovania, v ktorom sú už zapracované všetky pripomienky, ktoré boli 
doteraz k materiálu dodané.  

Rektor Báleš: Veľmi dobre je potrebné premyslieť otázku financovania ústavov aj 
s ohľadom na ich pedagogické výkony a pod. 

Kvestorka 
Žideková: 

Upozornila, že výučba napr. telesnej výchovy je finančne pomerne veľmi 
náročná, lebo je potrebné prevádzkovať a udržiavať telocvične a bazény. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Chýba mu v materiáli štruktúra campusov, ktoré sú územne definované a 
bolo dohodnuté, že budú 3. Jedná sa zrejme o medzistupeň, pričom neskôr 
by malo ísť o ústavy univerzitné. Nie všetky fakulty už prešli na 
organizačné usporiadanie ústavov, niekde sú stále ešte katedry. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/9/2007 
Vedenie STU berie na vedomie predložený materiál Projekt campusových ústavov 
matematiky, cudzích jazykov, manažmentu a telesnej výchovy na STU. Po zapracovaní 
pripomienok členov vedenia STU bude materiál odoslaný dekanom fakúlt STU a následne 
bude s nimi prerokovaný detailne. 
 
Úloha V-STU č. 1/9/2007 
Rektor STU ukladá dodať pripomienky k materiálu Projekt campusových ústavov 
matematiky, cudzích jazykov, manažmentu a telesnej výchovy na STU prorektorovi 
Janíčkovi. 
Z: Všetci členovia vedenia STU 
T: 19. 04. 2007 
 
 
K bodu 2 Zásady pre ubytovanie zamestnancov v ubytovacích priestoroch 

STU na Mýtnej ulici v Bratislave (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomné materiály osobitne týkajúce sa ubytovania doktorandov 

a zamestnancov STU v rekonštruovaných priestoroch na Mýtnej ulici 
v Bratislave. Časovo to vyzerá tak, že v máji 2007 by sa mohlo začať so 
sťahovaním. 

Rektor Báleš: Nárok na ubytovanie majú všetci doktorandi STU, ale nie všetci budú 
ubytovaní v priestoroch na Mýtnej ulici z kapacitných dôvodov.  

Kvestorka 
Žideková: 

Opýtala sa na výšku nájomného, či sú v nej už zahrnuté aj platby za energie 
a pod. Odporučila výšku poplatkov ešte raz skontrolovať a podľa zmien cien 
energií sa tieto poplatky budú meniť. 
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Uznesenie V-STU č. 2/9/2007 
Vedenie STU schvaľuje materiály Zásady pre ubytovanie doktorandov a zamestnancov 
v ubytovacích priestoroch STU na Mýtnej ulici v Bratislave s pripomienkami. 
 
 
K bodu 3 Vydavateľstvo/Nakladateľstvo STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš Predložil na rokovanie analytický písomný materiál k tomuto bodu, ktorý už 

bol prejednaný na vydavateľskej rade STU. Uviedol súčasné postavenie 
vydavateľstva STU, prierez jeho činnosti, technické a personálne vybavenie. 
Je veľká disproporcia medzi titulmi vydávanými pre jednotlivé fakulty STU. 
Na jeseň 2007 bude pripravený koncepčný projekt na to, ako bude 
vydavateľstvo/nakladateľstvo STU vyzerať v budúcnosti organizačne, 
finančne, priestorovo a pod. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Navrhol preskúmať situáciu v tomto smere v ČR, kde viaceré univerzitné 
vydavateľstvá fungujú veľmi dobre a možno ich brať za vzor. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/9/2007 
Vedenie STU berie na vedomie predložený materiál Edičná činnosť na STU. 
 
Úloha V-STU č. 2/9/2007 
Rektor STU ukladá vypracovať zásady edičnej činnosti na STU v Bratislave. 
Z: Prorektor Petráš 
T: 30. 06. 2007 
 
Úloha V-STU č. 3/9/2007 
Rektor STU ukladá vypracovať komplexný materiál o postavení nakladateľstva STU do 
budúcnosti s návrhom riešenia finančným, priestorovým a materiálno- technologickým. 
Z: Prorektor Petráš 
T: 30. 10. 2007 
 
 
K bodu 4 1. návrh dlhodobého zámeru rozvoja STU na roky 2007-2011 

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál so zámermi rozvoja STU v jednotlivých 

oblastiach na roky 2007 až 2011 ako 1. pracovný návrh. Požiadal všetkých 
členov vedenia STU o pripomienky k tomuto materiálu. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/9/2007 
Vedenie STU berie na vedomie predložený materiál Dlhodobý zámer rozvoja STU na roky 
2007 - 2011. 
 
Úloha V-STU č. 4/9/2007 
Rektor STU ukladá doručiť prorektorovi Petrášovi pripomienky k materiálu Dlhodobý zámer 
rozvoja STU na roky 2007 - 2011. 
Z: Prorektor Petráš 
T: 20. 04. 2007 
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K bodu 5 Stav prihlásených uchádzačov na STU pre akad. rok 2007/2008 
(pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál s prehľadom počtu prihlášok na jednotlivé 

fakulty STU do 1. ročníka denného aj externého Bc. štúdia k 31.3.2007. 
Konštatoval, že na všetkých fakultách došlo k poklesu počtu prihlášok 
v porovnaní s minulým rokom okrem SvF STU. Najnižšie počty prihlášok 
sú na FCHPT a SjF STU, tam sú aj predĺžené termíny na prijímanie 
prihlášok. K najväčšiemu percentuálnemu poklesu počtu prihlášok došlo na 
FIIT STU. 

Rektor Báleš: Ak bude schválená novela zákona o VŠ, bude potrebné sa zamyslieť nad 
systémom motivačných štipendií a ďalších benefitov pre študentov, aby 
sme ich získali pre štúdium na STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/9/2007 
Vedenie STU berie na vedomie predložený materiál Stav prihlásených uchádzačov na STU 
pre akademický rok 2007/2008. 
 
 
K bodu 6 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Predložil na rokovanie návrh, aby STU podala na kanceláriu prezidenta SR návrh na 
udelenie Radu Ľudovíta Štúra 2. triedy pre prof. Zanzottu z Calgary University 
v Kanade. Prof. Zanzotto dlhodobo spolupracuje s STU, sponzoruje pobyty doktorandov 
STU v Kanade a vykonáva funkciu generálneho honorárneho konzula SR v Kanade. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/9/2007 
Vedenie STU súhlasí s tým, aby STU podala na kanceláriu prezidenta SR návrh na udelenie 
Radu Ľ. Štúra 2. triedy prof. Zanzottovi. 
 
2) Prorektor  Janíček: 

Predložil písomný materiál Implementácia projektu SOFIA na STU v Bratislave 
a úlohách, ktoré nás v rámci tohto projektu čakajú. Všetky materiály týkajúce sa SOFIE 
poslal členom vedenia STU elektronicky. Je potrebné vytvoriť 4-členné projektové tímy 
v 9 špecifikovaných oblastiach. 23.4.2007 bude v aule D. Ilkoviča na Mýtnej ulici 
úvodné stretnutie ohľadom implementácie SOFIE za účasti zástupcov MŠ SR 
a Ekonomickej univerzity v Bratislave. 

 −  
 
Úloha V-STU č. 5/9/2007 
Rektor STU ukladá doručiť personálne návrhy na jednotlivé projektové tímy pre 
implementáciu ekonomického softvéru SOFIA na STU. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 28. 04. 2007 
 
3) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na odsúhlasenie dvoch nájomných zmlúv a jedného dodatku k nájomnej 
zmluve.Požiadal, aby zoznam predložených rozvojových projektov bol pripojený ako 
súčasť tejto zápisnice. 
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a) Dodatok k NZ s nájomcom Slovenská chemická spoločnosť pri SAV za účelom predĺženia 
nájomnej zmluvy na prenájom priestorov na FCHPT STU za rovnakých podmienok ako 
doteraz na obdobie do 30.6.2009. 
 
b) Nájomná zmluva s nájomcom PLASTIC MOLGING TECHNOLOGY SLOVAKIA, s.r.o. 
na prenájom priestorov na Pionierskej ulici v Bratislave. Jedná sa o prenájom kancelárií č. 23, 
24 a 25 s príslušenstvom o celkovej výmere 112,2 m2 na obdobie od 1.1.2007 do 31.12.2009. 
Zmluvu predložil dekan SjF STU. 
 
c) Nájomná zmluva s nájomcom L.V.SLOVAK s.r.o. na prenájom priestorov na Mýtnej ulici 
č. 34. Účel využitia – kaviareň a reštaurácia. Celková plocha 320,07 m2. Doba nájmu od 
1.6.2007 do 1.6.2012. 
 
Uznesenie V-STU č. 4/9/2007 
Vedenie STU súhlasí s nájomnými zmluvami a dodatkom k nájomnej zmluve. 
 
 
4) Prorektor Petráš: 

Predložil na rokovanie písomný materiál 70. výročie založenia STU – Predbežný scenár 
na 27. a 28.9.2007. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/9/2007 
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál 70. výročie založenia STU – Predbežný scenár 
na 27. a 28.9.2007. 
 
 
5) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval, že aprílové zasadnutie AS STU bolo zrušené. 21. mája 2007 bude úvodné 
zasadnutie nového AS STU. 

 
 
6) Prorektor Kalužný: 

− Informoval, že investičné prostriedky na výstavbu športovísk pre letnú univerziádu 
2008 sme dostali. 

− Dostali sme finálnu verziu správy hodnotiteľov EUA. Rektor STU požiadal, aby 
správa bola poslaná na SRK, MŠ SR, prof. Sinayovi ako predsedovi evalvačnej 
komisie a všetkým členom vedenia STU. Túto správu prerokujeme vo vedení dňa 
2.5.2007. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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